



Submit the Application 第一步: 递交申请

Fill in the Application Form (International Student) and attach the copies of relevant documents.

All documents MUST be certified and translated into English. Application process time will be 1-2 weeks. 填写申请表(海外学生)并附上所需的文件。所有文件必须翻译成英文并经过公证。申请处理时间为1-2周。

All the certified copies must be signed, dated and accompanied by an imprint stamp. 所有公证过的 文件都必须签字、标明日期,并加盖印章。

Email the application form and other supporting documents to admissions@stanleycollege.edu.au 将以下文件以电子邮件的形式发到 admissions@stanleycollege.edu.au

- ➤ Application Form (International Student) 用英文填写的申请表(海外学生)
- ➤ Copy of Passport (护照复印件)
- ➤ Overseas Academic records 海外学习成绩单
- Secondary education 中等学历 The results of main academic subjects shall be over 60%. 主要学科(语文、数学、物理、英语、化学等科目)的平均成绩需高于60分。
- Higher education 高等学历
- ✓ English Language requirements (if any) 英语语言测试成绩
 - IELTS or 雅思考试 或
 - PTE or 培生学术英语考试 或
 - Cambridge exam or 剑桥英语考试 或
 - TOFEL or 托福考试 或

If no English Language Test

如果没有以上语言测试成绩, 学生可以进行由斯坦利学院组织的以下测试:

- Online test with Stanley College (VET courses) 斯坦利学院的网上英语测试 (就读职业教育课程) 或
- Oxford Online Test through Stanley College (English courses) 牛津网上英语测试 (就读英语课程)
- ✓ Previous experience letter (if any gap after studies) 以往工作证明 (如果有学习上的间隔)



Receive conditional offer and Genuine Temporary Entry (GTE) Form 第二步: 收取有附加条件的录取通知书 及真实临时入境者表格 (GTE)

After processing your application and other relevant documents, we will issue conditional offer to the students with the GTE form. This is subject to GTE approval.

在审核完您的申请和相关文件后,我们会给您发送有附加条件的录取通知书以及GTE表格。申请是否通过取决于您的GTE审核是否被批准。



Submit the GTE form and supporting documents 第三步: 提交GTE表格及相关文件

The GTE requirement applies to all student visa applicants and considers whether the individual circumstances of the student indicate that their intention is for a temporary stay in Australia. All international students are required to have sufficient funds to cover their course fees and living costs, travelling cost and health cover in Australia for them and for their family (if family is coming with the student).

所有学生签证的申请者都需要经过GTE审核,这是为了核实学生来澳大利亚的真实目的是临时逗留和学习。 要求所有的海外学生都必须有足够的资金支付其本人和陪读家人在澳大利亚的学费、生活费以及健康保险的 费用。需提供的文件包括:

- ➤ GTE Application 真实临时入境者表格
- ➤ GTE supporting documents (if any) 真实临时入境者表格的支持文件 (如有)
- ➤ Financial documents 资产证明文件
- Bank statement / Loan letter 银行账单 (提交申请前三个月内的) 或贷款证明
- The balance should cover travel to Australia and 12 months living and course fees 存款必须足够支付赴澳行程以及第一年的生活费用和学费
- Income proof of sponsor (e.g. employment letter / tax document) 资助人的收入证明文件(如:雇佣证明或纳税文件等) (Income for one sponsor should be \$60,000, if there are two sponsors \$70,000) (如果是一名资助人, 其年收入应至少等同于六万澳元; 如果有两名资助人, 其总年收入应至少等同于七万澳元)
- Photo ID of Sponsor (e.g. Chinese ID card, Passport, Driver License) 资助人的身份证件 (身份证、护照或驾照等)
- Relationship of Sponsor with Applicant (Birth Certificate, Marriage Certificate, etc)资助人与 申请人的关系证明文件 (出生证明、结婚证、关系公证等)
- Written declaration from Sponsor (for supporting applicant financially) 资助人的书面声明 (声明其对申请人提供资助)
- Other 其他证明材料



GTE process & Interview 第四步: 真实的临时入境者表格(GTE)审核程序

The Admission team will process GTE within 1 to 2 weeks and will inform student of the result via email. And we may conduct an interview with the student (depends case to case)

招生部会在1-2周内处理学生的GTE表格并通过电子邮件向学生发送审核结果。 如有必要, 我们可能会要求和学生进行面谈。



Acceptance 第五步:接收入学

Once student meet all the conditions, we will issue an Offer Letter, student is required to sign it and make the related payment.

如果学生符合所有的条件,我们会发送录取通知书。学生需在通知书上签字并支付相应的费用。



Confirmation of Enrolment 第六步: 入学确认书

After the payment is made, we will issue the Confirmation of Enrolment (eCoE) to the student via email. Student should lodge student visa once the eCoE is received.

费用支付完成后,我们会通过电子邮件向学生发送电子版的入学确认书(eCoE)。学生收到eCoE之后即可递 交学生签证申请。